
Запам’ятай!
Написання сполучників

РАЗОМ ОКРЕМО

складні
сполучники

складені
сполучники

деякі
сполучники
із частками 
би (б), же (ж)якщо, щоб,

немовби,
мовби,

адже, тобто

тому що,
як тільки,
з тим щоб

коли б,
хоч би,
але ж

Сполучники
(щоб, зате)

не відповідають на
запитання
не мають лексичного
значення
не є членами речення
не наголошуються
можна замінити
сполучником:

щоб = аби
проте, зате = але, однак

якби, якщо = коли, коли б
притому = до того ж

пишемо разом

Інші частини мови
(що б, за те)

відповідають на
запитання
мають лексичне
значення
є членами речення
наголошуються
не можна замінити
сполучником

пишемо окремо

Запам’ятай!


